
Sagacity Looking for Software Developer (x/f/m), Tübingen

At Sagacity, we are dedicated to improving the landscape of employee development with our

AI-driven platform. As an emerging force in skills development and assessments working with

international clients, we are seeking a software developer who not only excels in their technical skills

but is also eager to take ownership to help drive our technology forward. Join us, a dynamic startup,

and be a key player in our innovative journey in the AI and ML space!

Your Profile:

● Proficient in Vue.js, TypeScript, and PostgreSQL with at least 3 years of hands-on development

experience (or similar technologies)

● Strong analytical skills with an interest in continuous learning and expanding your skill set

● Effective communicator and team player with good English skills, capable of collaborating across

functional areas

● Knowledgeable in applied machine learning technologies (preferably LLMs) and cybersecurity

● An eye for usability and good design

Your Role:

● Lead the development of innovative AI-driven solutions

● Architect and scale our platform to meet growing business needs

● Drive the integration of advanced machine learning technologies

● Ensure the security and integrity of data across our systems

What We Offer:

● A position with significant impact and creative freedom

● A tight-knit team within a vibrant startup ecosystem

● Opportunities for hybrid work

● Opportunities for foreign travel

● The chance to work on innovative projects with prestigious international clients

Diversity and Inclusion:

We are an equal opportunity employer and value diversity. We welcome applications from

individuals of all genders, ages, ethnicities, religious beliefs, and sexual orientations.

Interested?

Send your resume and a brief cover note explaining why you are a perfect fit for Sagacity to our

hiring team at jobs@sagacityintelligence.com. Let's innovate together!

mailto:jobs@sagacityintelligence.com


Sagacity sucht Softwareentwickler (d/w/m) in Tübingen

Bei Sagacity sind wir dabei, die Mitarbeiterentwicklung von internationalen Firmen durch unsere

innovative KI-Plattform neu zu definieren. Wir suchen einen talentierten Softwareentwickler, der

nicht nur technisch versiert ist, sondern auch bereit ist, Verantwortung zu übernehmen und unsere

Technologie voranzutreiben? Dann komm zu uns, einem dynamischen Startup, und werde ein

zentraler Teil unserer spannenden KI-Initiative!

Dein Profil:

● Mindestens 3 Jahre praktische Erfahrung in der Entwicklung mit Vue.js, TypeScript und

PostgreSQL (oder ähnlichen Technologien)

● Starke analytische Fähigkeiten und Interesse daran, kontinuierlich zu lernen und dein Skillset zu

erweitern

● Effektiver Kommunikator und Teamplayer mit guten Englischkenntnissen, der in der Lage ist,

bereichsübergreifend zusammenzuarbeiten

● Kenntnisse in angewandten ML-Technologien (vorzugsweise LLMs) und Cybersecurity

● Ein Auge für Benutzerfreundlichkeit und gutes Design

Deine Rolle:

● Entwicklung innovativer KI-gesteuerter Lösungen

● Architektur und Skalierung unserer Plattform zur Deckung wachsender Geschäftsanforderungen

● Vorantreiben der Integration fortschrittlicher Technologien im maschinellen Lernen

● Gewährleistung der Sicherheit und Integrität der Daten in unseren Systemen

Was wir bieten:

● Eine Position mit großer Verantwortung, Wachstumspotenzial und kreativen Freiheiten

● Ein eng verbundenes Team im dynamischen Startup-Ökosystem

● Möglichkeiten für hybrides Arbeiten

● Gelegenheiten für Auslandsreisen

● Die Chance, an innovativen Projekten mit renommierten internationalen Kunden zu arbeiten

Vielfalt und Inklusion:

Wir sind ein Arbeitgeber, der Chancengleichheit und Vielfalt fördert. Wir begrüßen Bewerbungen von

Menschen unabhängig von Geschlecht, Alter, ethnischer Zugehörigkeit, religiöser Überzeugung oder

sexueller Orientierung.

Interessiert?

Sende deinen Lebenslauf und ein kurzes Anschreiben, warum du das perfekte Match für Sagacity

bist, an unser Team unter jobs@sagacityintelligence.com. Lass uns gemeinsam Neues schaffen!


